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BJELOVAR Koordinacija udruga proizašlih iz Domovinskog rata jučer se oglasila priopćenjem
u kojem ističu da ih nitko iz Grada Bjelovara nije kontaktirao vezano uz današnju organizaciju
Dana Grada i Dana bjelovarskih branitelja. Ovo bi bio prvi puta da bjelovarski branitelji ne
sudjeluju u organizaciji proslave Dana Grada Bjelovara i Dana bjelovarskih branitelja. Ukoliko
su točni navodi Koordinacije, a nema razloga da ne vjerujemo ljudima koji su se borili za našu
državu, gradski HSLS oštro osuđuje ovakvo ponašanje aktualne gradske vlasti. Zašto se
ponovno žele podijeliti bjelovarski branitelji, kome oni smetaju i koja je u biti uloga osobe
nedavno zaposlene u Gradu Bjelovaru koja bi trebala okupljati, komunicirati i surađivati sa svim
braniteljskim udrugama u gradu Bjelovaru, koja bi trebala spriječiti da se događaju ovako
nepravedne situacije. Na ovakav način bačena je ponovno nepotrebno mrlja na organizaciju
našeg najbitnijeg dana u godini. Žao nam je samo što smo jedina stranka u gradu Bjelovaru
koja je osudila ovakvo ponašanje i koja traži objašnjenje. HSLS podržava istup Koordinacije
udruga proizašlih iz Domovinskog rata i tražimo javnu ispriku odgovornih i objašnjenje zašto se
marginalizira Koordinacija koja se nebrojeno puta dokazala da predstavlja većinu bjelovarskih
branitelja.

  

Predsjednik GO HSLS-a Bjelovar:

  

Dario Hrebak 

  

 1 / 1


